
 

 

Dit is toch niet normaal? 

Je hoort bij toeval dat er al twee jaar met ondernemers in je buurt gesproken wordt over het 
opstellen van een gebiedsvisie voor het gebied waar je woont.  Dit roept de vraag op 
waarom wordt er dan niet met de overige bewoners gesproken? Is het buitengebied alleen 
van de ondernemers?  Als je vraagt waarom krijg je doodleuk te horen dat het grootste 
belang bij de ondernemers ligt.  

Ter info krijgt je de gebiedsvisie toegestuurd. In die visie komen drie dingen aan bod. Een 
nieuwe begrenzing voor de tuinderskassen die er liggen, de aanleg van nieuwe natuur en het 
realiseren van een bio verbrandingsinstallatie. Alle reden om met je gemeente in gesprek te 
gaan? Je mag verwachten dat ze toch ook voor jouw belangen opkomen?  

Je informeert de buurt en trekt aan de bel en krijgt te horen dat er is nog niets concreets is 
dus wacht maar af. De dorpsraad en het wijkcomité spreken in februari 2020 bij de raad in 
over de BMC. Er zijn zorgen over met name de komst van een bio verbrandingsinstallatie. 3 
verschillende trajecten gaan inmiddels afzonderlijk lopen. Je vraagt je af is de gebiedsvisie 
überhaupt vastgesteld en door wie?  

Het blijft angstvallig stil. Plots In september 2020 een artikel in de krant. Het college heeft 
besloten dat er geen nieuwe BMC’s meer bijkomen. Dorpsraad, wijkcomité en buurt worden 
niet geïnformeerd. Ze moeten het lezen in de krant. Even ontsnapt aan de aandacht? 

Mooi denk je, de centrale komt er dus niet. Voor de zekerheid vraag je het nog een keer na. 
Je weet mar nooit. Nee, met dit initiatief waren we al in gesprek daar nemen we nog een 
afzonderlijk besluit over. Hoezo een uitzondering en ligt nog steeds geen aanvraag. 
Regelmatig overleg met de werkgroep, brieven schrijven, fracties benaderen, met de pers 
praten, twee keer inspreken bij de raad, gesprekken aanvragen bij de verantwoordelijk 
wethouders en bij het college. Tijd maken en energie vrijmaken voor iets dat voelt als een 
strijd tegen. Tegen een ondernemer en tegen de gemeente. Zou mag het toch niet zijn?  

Tegels blijkt de verantwoordelijk wethouder te zijn maar die laat weten niets te kunnen 
vertellen want er ligt geen aanvraag. Ook het college wil niet met ons in gesprek want er ligt 
nog geen aanvraag. Ook de ondernemer laat weten dat hij de buurt nog niets kan vertellen 
want er ligt nog geen aanvraag. We worden boos en voelen ons niet serieus genomen. Onze 
toon wordt harder en harder. Het is inmiddels januari 2022.  

Maar weer een brief naar de fracties die geen kleur bekennen (meerderheid in de raad).  Ga 
a.u.b. het gesprek met ons aan. We besluiten een gesprek aan te vragen op ambtelijk niveau 
want we zitten ook met veel niet bestuurlijke vragen maar stellen ook weer een smeekbede 
op aan het college om toch vooral ook met ons te praten. We merken dat de ondernemer 
actief is en voelen dat deze kwestie ons uit handen glipt. Staan we straks voor een 
voldongen feit? Waarom denkt de gemeente niet met ons mee? Daar is de gemeente toch 
voor? Nu net voor de carnaval weten we niet of er een ambtelijk overleg komt of een 



gesprek met het college. We slapen er slecht van en worden steeds bozer. Nee zo ga je niet 
om met inwoners die ongerust zijn over de komst van in dit geval een BMC.  

Ons lijkt dat dit toch echt anders kan!  Het roer moet om. Inwoners moeten serieus 
genomen worden en niet gezien worden als vervelende zeurders. Alex (CDA) was het even 
kwijt maar wij ook Alex. Als je gekozen bent ga je het gesprek aan. Je laat je goed 
informeren.  

Gelukkig krijgen we veel steun. De dorpsraad van Horst, het wijkcomité Norbertus en de 
dorpsraad van Meterik steunen ons in onze strijd. Eigenlijk mag het geen strijd zijn maar dat 
vraagt wel om een andere houding van de gemeente.  

 

Werkgroep luchtkwaliteit Horst.  

 

 


